



温室气体排放核查声明认证证书

兹证明

苏州双荣橡塑有限公司

统一社会信用代码：**9132050771499326X7**

注册/生产地址：苏州相城经济开发区春申湖东路 28 号

依据相关核查程序，经奥邦检验认证集团有限公司对其

ISO 14064-1:2018《温室气体 第 1 部分：组织层次上对温室气体排放和清除的量化和报告规范及指南》

ISO 14064-3:2019《温室气体 第 3 部分：温室气体声明审定与核查规范及指南》

《工业其他行业企业温室气体排放核算方法与报告指南（试行）》

组织边界核查核证，通过认证范围如下：

塑料制品的生产

（注：报告周期内的温室气体排放和消除量见证书附件。主证书需与证书附件一并使用有效）

认证证书编号：29526GHG06480R000

证书签发日期：2026 年 04 月 20 日

证书有效期至：2028 年 04 月 19 日

首次注册日期：2026 年 04 月 20 日



本证书由奥邦检验认证集团有限公司颁发。自 2027 年 04 月 20 日起，获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格取得《监督审核合格通知书》时，本证书方继续有效。本证书信息可登录我司网站 www.cnabic.com 进行查询。



奥邦检验认证集团有限公司

地址：江苏省南京市鼓楼区古平岗4号（210013）

电话：025-85307007，传真：025-85307007，邮箱：Info@cnabic.com



证书附件：报告周期内的温室气体排放和消除量

奥邦检验认证集团有限公司根据相关核查程序，依据：

ISO 14064-1:2018《温室气体 第1部分：组织层次上对温室气体排放和清除的量化和报告规范及指南》

ISO 14064-3:2019《温室气体 第3部分：温室气体声明审定与核查规范及指南》

《工业其他行业企业温室气体排放核算方法与报告指南（试行）》

对苏州双荣橡塑有限公司在2024年1月-2024年12月报告期内的温室气体排放量进行核查核证。经核查：塑料制品的生产，报告期内的温室气体排放量为7584.2231tCO₂e

边界范围	排放类别	2024年1月-2024年12月
范围1	化石燃料燃烧排放量（tCO ₂ e）	89.3726
	生产过程排放量（tCO ₂ e）	/
	废水厌氧处理CH ₄ 排放量（tCO ₂ e）	/
	CH ₄ 回收与销毁量（tCO ₂ e）	/
	CO ₂ 回收利用量（tCO ₂ e）	/
范围2	净购入使用的电力对应的排放量（tCO ₂ e）	7206.7157
	净购入使用的热力对应的排放量（tCO ₂ e）	/
	净购入使用的蒸汽对应的排放量（tCO ₂ e）	/
范围3	运输产生的间接排放（tCO ₂ e）	288.1348
	组织外购商品/购买货物/使用服务产生的间接排放（tCO ₂ e）	/
	与使用组织产品相关的间接排放（tCO ₂ e）	/
	其他来源产生的间接排放（tCO ₂ e）	/
企业温室气体/二氧化碳排放总量（tCO ₂ e）		7584.2231



奥邦检验认证集团有限公司

地址：江苏省南京市鼓楼区古平岗4号（210013）

电话：025-85307007，传真：025-85307007，邮箱：info@cnabic.com



GHG CERTIFICATE OF REGISTRATION

THE GREENHOUSE GASES SYSTEM OF Suzhou Shuangrong Rubber & Plastic Co., Ltd

Social Credit Code: 9132050771499326X7

Registered/Production Address: No. 28 East Chunshenhu Road, Xiangcheng District, Suzhou 215131, Chin

Has been assessed by AUBURN® and complying with:

ISO 14064-1:2018 "Greenhouse Gases - Part 1: Specifications and Guidelines for Quantification and Reporting of Greenhouse Gas Emissions and Removals
at the Organizational Level"

ISO 14064-3:2019 "Greenhouse Gases - Part 3: Specifications and Guidelines for the Accreditation and Verification of Greenhouse Gas Statements"
"Guidelines for the Accounting and Reporting of Greenhouse Gas Emissions by Enterprises in Other Industrial Sectors (Trial Version)"

For the following activities:

Plastic parts production

(Note: GHG emissions and abatements during the reporting period are shown in the Annex to the certificate.

The master certificate must be valid together with the certificate attachments)

Certificate No: 29526GHG06480R000

Date of Change: 20/04/2026

Date of Expiry: 19/04/2028

Initial Certification: 20/04/2026



This certificate is issued by Aubon Inspection & Certification Group Limited. Since 20/04/2027, the certified organization must accept regular supervision and audit and pass the audit and obtain the "Supervision and audit qualification Notice", this certificate shall continue to be valid. Information about this certificate can be found on our website www.cnabic.com.



AUBURN INSPECTION & CERTIFICATION GROUP CO., LTD.

Add.: No.4, Gupinggang Rd., Gulou District, Nanjing, 210013, P.R.China
Tel: 025-85307007, Fax: 025-85307007, Email: info@cnabic.com



Certificate Attachment: GHG emissions and removals during the reporting period

ISO 14064-1:2018 "Greenhouse Gases - Part 1: Specifications and Guidelines for Quantification and Reporting of Greenhouse Gas Emissions and Removals at the Organizational Level"

ISO 14064-3:2019 "Greenhouse Gases - Part 3: Specifications and Guidelines for the Accreditation and Verification of Greenhouse Gas Statements"

"Guidelines for the Accounting and Reporting of Greenhouse Gas Emissions by Enterprises in Other Industrial Sectors (Trial Version)"

To verify the greenhouse gas emissions of Suzhou Shuangrong Rubber & Plastic Co., Ltd. during the reporting period from January 2024 to December 2024. Verified: Plastic parts production, GHG emissions for the reporting period were 7584.2231tCO₂e

Boundary range	Emission category	January 2024 - December 2024
Scope 1	Emissions from Fossil Fuel Combustion (tCO ₂ e)	89.3726
	Emissions from carbonate use (tCO ₂)	/
	CH ₄ emissions from Anaerobic wastewater treatment (tCO ₂ e)	/
	CH ₄ Recovery and Destruction Amount (tCO ₂ e)	/
	CO ₂ Recovery Utilization (tCO ₂ e)	/
Scope 2	Net emissions from electricity purchased and used (tCO ₂)	7206.7157
	Emissions from net purchased heat use (tCO ₂)	/
	Emissions of net steam purchased and used (tCO ₂)	/
Scope 3	Indirect emissions from Transport (tCO ₂ e)	288.1348
	Indirect emissions from the organization's outsourcing of goods/Purchase of goods/use of services (tCO ₂ e)	/
	Indirect emissions associated with the use of tissue products (tCO ₂ e)	/
	Indirect emissions from other sources (tCO ₂ e)	/
Total corporate CO ₂ Emissions (tCO ₂ e)		7584.2231



AUBURN INSPECTION & CERTIFICATION GROUP CO., LTD.

Add.: No.4, Gupinggang Rd., Gulou District, Nanjing, 210013, P.R.China
Tel: 025-85307007, Fax: 025-85307007, Email: info@cnabic.com